

and individuals who make use of these training programs. In addition, greater use will likely be made of private training institutions when this is financially advantageous.

With respect to the particular situation of the Department's rotational staff, the Official Languages Division is discussing with Treasury Board various possible interpretations to ensure a certain flexibility in the implementation of this policy.

Specific details on most of these policies have not yet been received. The Official Languages Division will advise employees of further details through administrative notices, when the official decisions from Treasury Board are made known to us.

laquelle on est en droit de s'attendre. On en profitera également pour confier une partie de cette formation à l'entreprise privée, par souci de rentabilité.

Étant donné le caractère particulier du Ministère, avec ses employés permutants, la Direction des langues officielles est actuellement en pourparlers avec le Conseil du Trésor afin de préciser les interprétations possibles et négocier, si nécessaire, des assouplissements à ces directives.

Les détails de mise en place de la plupart de ces politiques n'étant pas encore fixés, la Direction des langues officielles en préviendra les employés grâce à des avis administratifs subséquents, lorsque le Conseil du Trésor aura officiellement pris position.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

---

DEVELOPMENT ASSISTANCE STREAM/FILIERE DE L'AIDE AU DÉVELOPPEMENT

---

Nil/Néant

---

NON-ROTATIONAL EMPLOYEES/EMPLOYÉS NON PERMUTANTS

---

Nil/Néant

---

POLITICAL-ECONOMIC STREAM/FILIERE POLITIQUE-ECONOMIQUE

---

Nil/Néant

---

ROTATIONAL ADMINISTRATIVE PERSONNEL/PERSONNEL ADMINISTRATIF PERMUTANT

---

Nil/Néant